

ការសម្ភាសន៍របស់ម៉ាកយាយឈ្មោះ អែនលី

ក៖ អ្នកដែលបានសម្ភាសន៍ រក្ខត្រីភាព ខ៖ អ្នកដែលបានគេនឹងសម្ភាសន៍ អែនលី

ជីវប្រវត្តិសង្ខេបរបស់អ្នកម៉ែងឈ្មោះអែន លី

ក៖ ជាដំបូងនាងខ្ញុំសុំជំរាបសួរអ្នកម៉ែងហើយនាងខ្ញុំនឹងឈ្មោះរក្ខត្រីភាព អនុញ្ញាតសម្ភាសជីវប្រវត្តិរបស់ ម៉ាកយាយនៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានធ្វើការសម្ភាសកាលនឹងធ្វើឡើងដោយសាលាមួយដែលមានឈ្មោះថាសាលារៀនមួយដែលនៅអាមេរិចណាម៉ាកយាយឡើងដើម្បីថែរក្សាជីវប្រវត្តិរបស់ម៉ាកយាយដើម្បីថែរក្សាជីវប្រវត្តិដូចគ្នារបស់ម៉ាកយាយជាការចងក្រងនៅខ្សែជីវិតមួយសំរាប់ទុកអោយកូនចៅជំនាន់ក្រោយអោយគេនឹងបានដឹងថាអោយអ្នកជំនាន់មុនគេនឹងបានរស់នៅដោយរបៀបណាតស៊ូរដោយរបៀបណានៅក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេហើយជាសិសេរឆ្លុះកាត់នៅសម័យនីសង្គមអីខ្លះនៅក្នុងជីវិតចឹងណាម៉ាកយាយចង់នៅពេលដែលខ្ញុំនឹងបានធ្វើការសម្ភាសន៍ធ្វើនៅថ្ងៃ២៨ខែ០៤ឆ្នាំ២០១៨។

ក៖ ចឹងម៉ាកយាយមានឈ្មោះអីដែលម៉ាកយាយ?

ខ៖ អីខ្ញុំនឹងមានឈ្មោះ អែន លី។

ក៖ នឹងឈ្មោះម៉ាកយាយពេលក្នុងសៀវភៅគ្រួសារពេលម៉ាកយាយ?

ខ៖ នៅក្នុងសៀវភៅគ្រួសារនឹងតែម្តង។

ក៖ ចាំចឹងលោកយាយដែលមានឈ្មោះខាងក្រៅទេលោកយាយ?

ខ៖

អូឈ្មោះខ្ញុំនឹងនៅខាងក្រៅនឹងមានឈ្មោះនឹងបានច្រើនណាស់អូមានគេនឹងបានហៅខ្ញុំយាយឈ្នួងហើយនឹង។

ក៖ ចឹងគេនឹងបានហៅយាយស្បៅហើយនឹងយាយឈ្នួងទៀតលោកយាយ?

ខ៖ ចាំនឹងហើយកាលនឹងផ្ទះខ្ញុំនឹងបានព្រក់ដំបូងស្បៅ។

ក៖ អីចាំលោកយាយ?

ខ៖

កាលនឹងពីមុនមកនឹងខ្ញុំនឹងបានដាំឈូងក្នុងបឹងហើយឥឡូវនឹងគេនឹងបានលុបបឹងនឹងអស់ហើយគេនឹងបានប្រកើតរោងចក្រហើយ។

ក៖ ចឹងម៉ាកយាយសព្វថ្ងៃនឹងអាយុប៉ុន្មានហើយ?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងមានអាយុនឹង៦០ឆ្នាំហើយ។

ក៖ ចឹងម៉ាកយាយមានបានចាំថ្ងៃកំណើតរបស់ខ្លួន
ទេថាម៉ាកយាយនឹងបានកើតនៅថ្ងៃណាហើយនឹងហើយណាចឹង?

ខ៖ អូអើយអត់បានចាំទេដឹងថាខ្ញុំនឹងបានឆ្នាំជូនតែខ្ញុំនឹងបានដឹងថាថ្ងៃខែអត់ដឹង។

ក៖ ចឹងម៉ាកយាយនឹងបានដឹងថ្ងៃនឹងទីប៉ុន្មានដែលម៉ាកយាយ?

ខ៖ អូថ្ងៃនឹងខ្ញុំដឹងថាថ្ងៃស្រុកទីនឹងខ្ញុំនឹងអត់បានដឹង។

ក៖ ចាំចឹងបានដឹងថានៅថ្ងៃស្រុកនឹងហើយនៅឆ្នាំជូន?

ខ៖ ហើយចុះកើតម៉ារជំនាន់នឹងយើងនឹងបានដឹងអីជំនាន់ពីដើមមកដឹងខែយើងខ្មែរនឹង។

ក៖ ជំនាន់អាពាហ៍នឹង?

ខ៖ មិនមែនជំនាន់អាពាហ៍នឹងទេ។

ក៖ ចឹងម៉ាកយាយនឹងបានកើតនៅមុនជំនាន់អាពាហ៍នឹងទៀតចឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖ មុនអាពាហ៍នឹងទៀតមកមុននឹងជំនាន់លុននល។

ក៖

មុនលុននលនឹងជំនាន់សម្តេចតានៅជំនាន់ព្រៃម៉ាគីចឹងនៅពេលដែលម៉ាកយាយនឹងបានកើតនឹងនៅជំនាន់មុននឹងសម្តេចតា?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចឹងម៉ាកយាយនៅជំនាន់នឹងតើម៉ាកយាយកាលនឹងបានម៉ានអាយុនឹងបានប្រាំហើយនឹងប្រាំមួយឆ្នាំហើយកាលនឹងម៉ាកយាយនៅជំនាន់នឹងនៅសប្បាយនៅឡើយនឹងកាលនឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖ នៅសប្បាយតើម៉ារជំនាន់នឹងកាលមុននឹង។

ក៖

ចាំចឹងជំនាន់ដែលនៅជំនាន់នឹងសម្តេចតានឹងបានគ្រប់គ្រងចឹងកាលនឹងសប្បាយម៉ាកយាយកាលនឹង?

ខ៖

កាលនឹងសម្តេចតាជំនាន់នឹងបានប្រៀមក្រណាត់អីនឹងបានអោយកាលនឹងតាមទំលាក់ពីលើយន្តហោះមកនាំគ្នានឹងបានរត់។

ក៖

ចាំនឹងហើយកាលនឹងសម្តេចតាគាត់នឹងបានចែកអោយប្រជាជនចឹងកាលនឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖

នឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងបានទំលាក់ពីឡើយយន្តហោះគាត់នឹងបានទំលាក់មកចឹងនាំគ្នានឹងបានរត់ទៅរើស។

ក៖ ចឹងកាលនឹងសប្បាយទេម៉ាកយាយកាលនឹង?

ខ៖

សប្បាយដែលតើតាមវាលស្រែហើយដល់ទៅកាលនឹងនៅក្មេងៗកាលនឹងស្លៀកសំពត់នឹងតែត្រឹមៗកាលនឹង។

ក៖ ចឹងជំនាន់នឹងកាលនឹងគេនឹងមិនបាននៅស្លៀកក្បឿងទេកាលនឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖

អ្នកកាលនឹងមិនបានទាន់នឹងបានស្លៀមក្បឿងទេកាលនេងនៅក្មេងៗនឹងយើងនឹងស្លៀកសំពត់កាលនឹងនៅក្មេងៗកាលនឹងមិនបានទាន់ធំពេញវ័យអីកាលនឹង។

ក៖ ដល់ពេលនឹងបានពេញវ័យកាលនឹងគេនឹងបានស្លៀកក្បឿងចឹងកាលនឹង?

ខ៖ ចាំនឹងហើយ។

ក៖

ចាំចឹងជំនាន់នឹងដូចជាម៉ាកយាយនឹងបាននៅសប្បាយដែលក្នុងរយៈពេលប្រាំពីរហើយនឹងប្រាំបីឆ្នាំនឹងចឹងកាលនឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖

ម៉ារជំនាន់នឹងបានសប្បាយដែលប៉ុន្តែកាលនឹងម៉ារពេលៗទេកាលនឹងពីព្រោះយើងពេលថ្ងៃនឹងយើងទៅដល់ស្នូនដល់ពេលល្ងាចយើងនឹងបានដក់ចឹងទៅពេលព្រឹកឡើងស្នូន។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ នឹងកាលនឹងពេញអើយប្រាំបីហើយនឹងប្រាំបួនឆ្នាំនឹងកាលនឹង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដក់ស្នូនហើយកាលនឹងលែងមើលប្អូនហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានមើលប្អូនខ្ញុំនឹងបានតែម៉ារពេលៗកាលនឹងដល់ចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំមើលដឹងនឹងបានស្លៀតពេលឌីកាលនោះកាលនឹងដល់ពេលចឹងទៅមើលដឹងក្របីអោយទៅស៊ីស្មៅចឹងទៅ?

ក៖ ចាំចឹងតើម៉ាកយាយមានទៅកន្លែងកើតនៅណាដែលកាលនឹង?

ខ៖

ខ្ញុំនឹងបានកើតនៅស្រុកព្រៃវែងកាលនឹងកាលពីមុននឹងខ្ញុំនឹងបានកើតនៅស្រុកព្រៃវែងខេត្តព្រៃវែងកាលមុននឹងកាលនឹងឃុំទឹកថ្លាក្នុងភូមិទួលអំពិលនឹងកាលនឹង។

ក៖

ចាំបាច់ជាមូលហេតុអ្វីបានជាម៉ាកយាយនឹងបានផ្លាស់មករស់នៅទីក្រុមភ្នំពេលនឹងកាលនឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖

ចុះកាលនឹងវានឹងបានអត់ពេកចឹងទៅកាលនឹងចុះមេឃកាលនឹងវានឹងបានរាំងកាលនឹងហើយកាលណាមេឃនឹងបានវានឹងបានរាំងខ្ញុំនឹងបានមករស់ស៊ីនៅទីក្រុមចឹងកាលនឹងដល់ចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើរមេឃផ្លែឈើចឹងទៅកាលនឹងហើយនឹងបានបេះស្លឹកឈើទៅអាស្លឹកឈើជាបន្ថែមចឹងទៅកាលនឹងបេះផ្កាអីចឹងទៅកាលនឹងលក់កាលនឹង។

ក៖ ចឹងកាលនឹងម៉ាកយាយបានមករស់នៅនឹងបានប៉ុន្មានឆ្នាំហើយកាលនឹង?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងបានមករស់នៅទីនឹងតាំងពីចិតហើយកាលនឹង។

ក៖ តាំងពីបែកអាពាហ៍ហើយកាលនឹង?

ខ៖ មើលតាំងពីបែកអាពាហ៍ហើយនឹងតាំងពីឆ្នាំចិតប្រាំបួនហើយនឹងកៅគត់កាលនឹង។

ក៖

ចឹងនៅឆ្នាំកៅគត់នឹងម៉ាកយាយកាលនឹងបានមករស់នៅទីក្រុងភ្នំពេញនឹងកាលនឹងហើយម៉ាកយាយកាលនឹងពីដំបូងកាលនឹងមករស់នៅណាដែលកាលនឹងឬមួយក៏បានចាប់ទៅដៅមកម៉ាកយាយនឹងបានមករស់នៅនឹងតែម្តងកាលនឹង?

ខ៖

ខ្ញុំនឹងបានមករស់នៅនឹងតែម្តងអូអត់ទេកាលនឹងមុននឹងខ្ញុំនឹងបានមករស់នៅផ្លូវថ្នល់រទេះភ្លើងកាលនឹង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ដល់កាលនឹងផ្លូវនឹងវាបានចង់រៀនគ្នាពេកកាលនឹងមិនខ្ញុំនឹងក៏បានចែកដីកាលនឹងអោយខ្ញុំនឹងបានដុំនៅនឹងកាលនឹង។

ក៖ ចឹងដីនឹងជាកម្មស្និតផ្ទាល់របស់អ្នកមីងកាលនឹង?

ខ៖ ចាំនឹងហើយដីនឹងដីខ្ញុំតែគ្រប់តែខ្ញុំនឹងបានអត់ផ្ទះនឹងនៅគេ។

ក៖ ចាំតែទិចនឹងមានលុយនឹងបានធ្វើផ្ទះហើយ?

ខ៖ ដឹងកាលណានឹងបានមានលុយនឹងបានផ្ទះនឹងគេទេអើយ។

ក៖ ខំព្រឹងទៅនឹងបានផ្ទះនឹងបានរស់នឹងគេហើយម៉ាកយាយ?

ខ៖

រកកាន់តែខ្លាំងក្លានឹងបានធំនឹងក៏កាន់តែធំខ្លាំងដែលចឹងខ្ញុំនឹងហើយណាចោយនឹងក៏កាន់តែខ្លាំងណាចៅកំព្រានឹងដល់ទៅពីរនាក់ទៀតហើយនៅរៀនទៀតមិនបានមានអ្នកណានឹងបានរក។

ក៖ ចឹងបានធ្វើអោយម៉ាកយាយនឹងបានពិបាកខ្លាំងនៅក្នុងគ្រួសារចឹងនៃម៉ាកយាយ?

ខ៖ អី!នឹងហើយ។

ក៖ ចឹងភូមិនឹងគេនឹងបានហៅភូមិអីដែលម៉ាកយាយ?

ខ៖ ភូមិនឹងគេនឹងបានហៅភូមិបឹងស្រលាង ខណ្ឌឫស្សីកែវ សង្កាត់ឫស្សីកែវ។

ក៖ ចឹងនឹង ភូមិស្រលាង សង្កាត់ឫស្សីកែវ ឃុំឫស្សីកែវ រាជធានីភ្នំពេញចឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖ នឹងហើយរាជធានីភ្នំពេញ។

ក៖ ចាំចឹងម៉ាកយាយមានបងប្អូនបង្កើតផ្ទាល់នឹងប៉ុន្មាននាក់ដែលម៉ាកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងមានបងប្អូនខ្ញុំនឹងប្រាំបួននាក់។

ក៖ ចឹងម៉ាកយាយនឹងមានបងប្អូនម៉ាកយាយនឹងដល់ទៅប្រាំបួននាក់?

ខ៖

ពីងគេនឹងបានរស់នៅតែស្រែនឹងទេគេនឹងមិនដែលនឹងបានមកនៅពេញនឹងខ្ញុំហើយនឹងប្អូនខ្ញុំនឹងមួយនឹងហើយឥឡូវនឹងលក់ដីភូមិនៅពេញនឹងបានទៅរស់នៅជនបទវិញ។

ក៖ ចឹងគាត់នឹងបានរស់នៅជនបទវិញចឹងកាលនឹងម៉ាកយាយ

ចឹងម៉ាកយាយមានបងប្អូនម៉ាកយាយដល់ទៅប្រាំបួននាក់នឹងតើម៉ាកយាយជាកូនទីប៉ុន្មាន

ដែលម៉ាកយាយហើយបងប្អូនម៉ាកយាយនឹងតើមានប្រុសនឹងប៉ុន្មាននាក់ហើយស្រីនឹងមានប៉ុន្មាននាក់ដែលម៉ាកយាយ?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងជាកូនទៅមួយ។

ក៖ ចាំ

ខ៖ ប្រុសបី!

ក៖

ប្រុសបីហើយស្រីនឹងប្រាំមួយចាំចឹងទាំងអស់នឹងមានដល់ទៅប្រាំបួននាក់ចឹងម៉ាកយាយជាកូនទៅមួយកត្តាកិច្ចជាកូនទីមួយនឹងបានទទួលខុសត្រូវបីបាច់ចិញ្ចឹមកូនៗបន្តពីលោកឪពុកហើយនឹងម្តាយច្រើនខ្លាចមែនទេ?

ខ៖ នឹងហើយខ្ញុំនឹងបានច្រើន។

ក៖

ម៉ាយាយអាចដំណើររឿងដែលម៉ាកយាយបានគ្រប់គ្រងបងប្អូនម៉ាកយាយកាលនឹងបានធ្វើអីខ្លះកាលនឹង?

ខ៖

ខ្ញុំកាលពីដើមមកខ្ញុំនឹងមិនបានធ្វើអីទេអ្វីតែស្រែនឹងកាលនឹងហើយនឹងបានដក់ស្នូននឹងហើយរួចពីនឹងទៅខ្ញុំនឹងបានឆ្លៀតពេលឪពុកកាលចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានមើលគោមើលក្របីចឹងទៅមើលគោមើលក្របីចឹងទៅមានពេលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើររះប៉ោកបន្លែពីវាលមកសួរដាំទៅ។

ក៖

ចាងកាលនឹងម៉ាកយាយបានរះមកចឹងបានសួរដាំចឹងទៅកាលនឹងចាំដោយសារតែម៉ាកយាយបានប្រើជីវិតជាអ្នកជនបទដូចជាគ្រឿងសំបូរមួយពេលដែលយើងនឹងបានត្រូវសួរនឹងគឺយើងនឹងបានដើររះចឹងទៅកាលនឹងហើយមិនបានដូចជានៅទីក្រុងភ្នំពេញយើងនឹងត្រូវតែទិញអីទាំងអស់ចឹងកាលនឹងចាំចឹងម៉ាកយាយដែលបានចាំសាច់រឿងអ្វីខ្លះដែលបានរស់នៅតាំងពីក្មេងជាមួយនឹងបងប្អូនម៉ាកយាយកាលនឹងចូលចិត្តបានធ្វើការអីជាមួយនឹងគ្នាទេដូចជាការណែនាំការណាហើយនឹងបានដាក់ផែងការណាដើម្បីអោយយើងនឹងបានធ្វើការ?

ខ៖

ម៉ែឪខ្ញុំនឹងបានដាក់ដែងការនឹងកាលនឹងមានដាក់អីអោយតែបានស្នូនដក់នឹងហើយនឹងបានបង្រៀនចឹងទៅហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបានធ្វើអោយម៉ែឪឃ្មុំនឹងបានហាត់នឹងខ្ញុំទេកាលនឹងយើងនឹងបានដឹងពេលវេលាយើងដល់ពេលល្ងាចចឹងទៅយើងដក់ឡើងពីស្នូនចឹងមកម៉ោង១១ដល់ម៉ោង២

ហើយនឹងម៉ោង៣យើងនឹងដក់ដល់ម៉ោង៥អីនឹងយើងនឹងបានដឹងបង្រៀនមកហើយកាលនឹងដល់ចឹងទៅយើងនឹងបានហាន់បន្លែហើយនឹងបានបេះបន្លែដូចជាកញ្ចាតយកវាមកពីវាលចឹងទៅហាន់បាយជ្រូកហើយនឹងឬក៏បបរហើយនឹងបានបុកលាយកន្ទុកដាក់អោយជ្រូកចឹងទៅចិញ្ចឹមជ្រូកហើយនឹងបានបញ្ចូលគោប៉ោកស្មៅហើយនឹងដាក់ចំបើអោយគោនឹងបានស៊ីទៅកាលនឹងហើយនឹងបានបន់ពូកភ្លើងចឹងទៅហើយក៏មកបានចូលដេកទៅភ្នាក់មកពីម៉ោងបួនឬមួយក៏ម៉ោងប្រាំចឹងទៅក៏បានភ្នាក់ឡើងមកដាំបាយចឹងទៅស្នូន។

ក៖

ចាំតើនៅពេលនេះតើពួកគាត់នឹងបានរស់នៅណាដែលហើយនឹងបានរស់នៅកន្លែងណាខ្លះទៅម៉ាកយាយ?

ខ៖ បងប្អូនខ្ញុំនឹងបានរស់នៅតែភូមិនឹងតែមួយនឹង។

ក៖ ចាំចឹងនៅខាងព្រៃវែងនឹង?

ខ៖

ចាំនឹងហើយនៅខាងព្រៃវែងនឹងតែកុំថាវានឹងបានរស់នៅភូមិត្រួយអំពិលនេងតែទាល់តែថាផ្ទះវានឹងឥឡូវនឹងគេនឹងបានមានគ្រួសារអស់ហើយផ្ទះគេនឹងបានរស់នៅជាប់ៗគ្នាចឹងផ្ទះនឹងៗចឹងស្និតតែផ្ទះបងប្អូនចឹងទៅបី បួន ប្រាំ ប្រាំមួយនាភើចឹងទៅ។

ក៖

ប៉ុន្តែកាលនឹងបងប្អូនម៉ាកយាយនឹងគេនឹងបានរស់នៅជិតគ្នាចឹងទៅប៉ុន្តែផ្ទះបងប្អូនម៉ាកយាយនឹងជិតគ្នា?

ខ៖

ចាំនឹងហើយផ្ទះនឹងបានរស់នៅជិតគ្នាប៉ុន្តែវានឹងបានខុសភូមិនឹងគ្នាហើយនឹងបានមួយប្លង់ៗជិតគ្នាចឹងចែកអោយបានមួយប្លង់នៅជិតគ្នា។

ក៖

ចាំចឹងចំពោះលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់ម៉ាកយាយតើម៉ាកយាយដែលបានចាំ
ឈ្មោះពួកគាត់ទេម៉ាកយាយ?

ខ៖ ចាំតើ!

ក៖ ចាំចឹងគាត់នឹងបានមានឈ្មោះអីគេម៉ាកយាយ?

ខ៖ ម៉ែខ្ញុំនឹងមានឈ្មោះ សេង លីម ឪខ្ញុំនឹងមានឈ្មោះ អែម ចាន់។

ក៖

ចឹងតើលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយម៉ាកយាយនឹងណាដូចជាសព្វថ្ងៃនឹងរស់នៅឬក៏គាត់
នឹងបានស្លាប់ហើយលោកម៉ាកយាយ?

ខ៖ គាត់នឹងបានស្លាប់បាត់អស់ហើយ។

ក៖

នៅពេលដែលលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់ម៉ាកយាយនឹងតើកាលនឹងគាត់នឹងមាន
អាយុប៉ុន្មានដែលម៉ាកយាយ?

ខ៖

ម្តាយខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានស្លាប់នៅចិត្តគត់ដល់អាយុចិត្តគត់នឹងបានគាត់នឹងបានស្លាប់ហើយ
ឪពុកខ្ញុំអាយុប៉ែតបីកាលនឹង។

ក៖ ចឹងគាត់នឹងបានស្លាប់នៅអាយុប៉ែតសិបបានគាត់នឹងបានស្លាប់ចឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖ អូអត់ទេគាត់នឹងបានស្លាប់នឹងនៅអាយុនឹងប៉ែតបីកាលនឹងគាត់នឹងបានស្លាប់។

ក៖

ចាំចឹងតើលោកទាំងពីរនឹងតើគាត់នឹងបានកើតនៅខែណាឆ្នាំណាដែលម៉ាកយាយហើយសំ
រាប់ម៉ាកយាយមានបានចាំទេដូចជាឆ្នាំខ្មែរដូចជា ជូន ខោល ថោះ

អីនឹងចាំពួកគាត់នឹងឆ្នាំណាទេ?

ខ៖ កាលនឹងម៉ែខ្ញុំនឹងបានដឹងគាត់នឹងបានឆ្នាំ ឆ្នាំរោងតែខ្ញុំនឹងគាត់នឹងឆ្នាំកោះ។

ក៖

ចឹងគាត់នឹងមានឆ្នាំនឹងឆ្នាំកោចឹងតើម៉ាកយាយមានបានដឹងថាគាត់បានកើតនៅកន្លែងណាខ្លះទេដូចជាគាត់នឹងបានកើតនៅស្រុកព្រៃវែងនឹងតែម្តងហើយឬក៏គាត់នឹងបានកើតនៅណាដែលកាលនឹង?

ខ៖

ចំណែកម៉ែខ្ញុំនឹងគាត់នឹងបានតើកនៅភូមិទួលអំពិលនឹងតែម្តងហើយគាត់នឹងជាអ្នកដែលបានរស់នៅខេត្តព្រៃវែងនឹងតែមួយនឹងទេហើយចំណែកឪពុកខ្ញុំគាត់នឹងបានរស់នៅភូមិទ្រូនប៉ុន្តែភូមិនឹងមានឈ្មោះថាភូមិទ្រូននៅភូមិទឹកថ្លាតែមួយនឹងទេ។

ក៖ ចឹងភូមិនឹងបាននៅក្នុងខេត្តព្រៃវែងជាមួយនឹងគ្នាម៉ាកយាយ?

ខ៖

នឹងហើយគាត់នឹងបានរស់នៅស្រុកភូមិព្រៃវែងជាមួយនឹងគ្នាហើយគាត់នឹងបានខុសភូមិ។

ក៖ ចឹងកាលនឹងគ្រាន់បានដឹងថាភូមិឡើងហើយនឹងភូមិក្រោមចឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖ នឹងហើយ!

ក៖

ចឹងចំពោះម៉ាកយាយផ្ទាល់នៅដែលមានបានចាំថាលោកឪពុកអ្នកម្តាយរបស់ម៉ាកយាយកាលពីគាត់នឹងបាននៅរស់ចឹងតើគាត់នឹងបានប្រកបមុនរកបរអីកាលនឹងមកចិញ្ចឹមមាកយាយហើយនឹងបងប្អូនម៉ាកយាយកាលនឹង?

ខ៖

មិនបានមានអីក្រៅពីធ្វើស្រែទេពៅអើយនៅនឹងគាត់នឹងតែបានធ្វើតែស្រែនឹងកាលនឹងអត់ដែលដេឡូគាត់នឹងមិនបានដែលអីកាលនឹងជួញដែលពីមុនមកគាត់នឹងបានធ្វើជួញត្រីគាត់នឹងបានរកត្រីនឹងបានលក់កាលពីយើងកាលពូមុនមកត្រីកាលនឹងវានឹងបានសំបូរត្រីគាត់នឹងបានដាក់ធ្វើអីអីឆ្នាក់មិញកាលនឹងគាត់នឹងបានចេះឆ្លាក់តាមទូលតាមវាស្រែ។

ក៖

ចាំចឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានចេះលើទ្រនុបនឹងចេះទប់កុំអោយត្រីនឹងបានហូរចេញចឹងកាលនឹង?

ខ៖

នឹងហើយកាលនឹងគាត់នឹងបានចេះធ្វើទប់ចឹងកាលនឹងកុំអោយត្រីនឹងហូរចេញចឹងកាលនឹងធ្លាក់អាត្មាបានត្រីកាលនឹងបានទៅលក់ចឹងដែលកាលនឹងមានតែពេលនេះហើយមិនបានមានអីទៀតទេហើយបំប្រែវាពីនឹងមានតែស្រែទេកាលនឹងគាត់នឹងមិនបានដែលនឹងរកអីផងកាលនឹង។

ក៖

ចាំៗចឹងតើម៉ាកយាយគិតយ៉ាងដូចម្តេចដែលចំពោះលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់យាយថាពួកគាត់នឹងជាមនុស្សបែកណាដែល?

ខ៖ មិច!

ក៖

តើម៉ាកយាយបានគិតដូចម្តេចដែលចំពោះលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយរបស់ម៉ាកយាយនឹងណាថាគាត់នឹងជាមនុស្សបែកណាគាត់នឹងបានស្នូតបូតឬក៏គាត់នឹងមិចដែល?

ខ៖

អូលោកឪពុកខ្ញុំកាលនឹងគាត់នឹងបានស្នូតណាស់ដែលបានស្គាល់បានវែងកូនហើយនឹងបានវែងចៅណាទេហើយមិនតែបានដឹងនាំកូនអោយបានរកស៊ីខ្ញុំតាំងពីតូចក្រូចឆ្មារកមិដែលហើយម៉ែខ្ញុំគូលខ្ញុំនឹងបានមួយរំពាតមិនដែលទេហើយខ្ញុំនឹងបាននិយាយអោយបានរួមទៅខ្ញុំនឹងបានវីកូនគាត់នឹងបានមួយទេគាត់នឹងបានស្នូតណាស់។

ក៖

ហើយខ្ញុំនឹងបានជឿថាចាស់ទុំពីសង្គមណាពួកគាត់ជាមនុស្សទទួលការខុសត្រូវចិញ្ចឹមកូនគាត់ណាស់កាលនឹង?

ខ៖

ចិញ្ចឹមគាត់ហើយកាលនឹងគាត់នឹងបានធ្វើស្រែកាលនឹងធ្វើតែស្រែទេកាលនឹងហើយគាត់នឹងមិនបានធ្វើអីផ្សេងទេកាលនឹង?

ក៖

នឹងហើយទូលគាត់នឹងបាននឿងហាត់យ៉ាងណាក៏ដោយក៏គាត់នឹងបាននៅស្ងៀមស្ងៀមនឹងបានចិញ្ចឹមកូនគាត់នឹងអោយបានធំធាត់នឹងបានល្អចឹងកាលនឹងម៉ាកយាយប៉ុន្តែក្នុងកាលដែល

បានអោយបីបាច់រៀនសូត្រអីពីសង្គមនឹងយើងនឹងមិនបានទាន់មានកាលជាក់លាក់នោះទេ ?

ខ៖

កាលនឹងរៀននឹងក៏មិនបានអស់ប៉ុន្មានទេកាលនឹងលុយកាលនឹងក៏យើងនឹងបានទៅរៀនមុនដំបូងកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានរៀនជាមួយនឹងលោកកាលនឹងលោកនឹងបានបង្រៀនកាលនឹងអស់ពីនឹងទៅខ្ញុំនឹងបានមករៀនជាមួយនឹងគ្រូនឹងខ្មែរ។

ក៖ ចឹងកាលនឹងម៉ាកយាយនឹងបានមករៀននឹងគ្រូខ្មែរវិញកាលនឹង?

ខ៖

ជាមួយនឹងព្រះសក់ចឹងកាលនឹងមុននឹងលោកកាលនឹងតែកាលនឹងគាត់នឹងខ្មែរដូចគ្នានឹងកាលនឹង។

ក៖ ចាំពីមុននឹងលោកអស់ពីលោកគ្រូខ្មែរ?

ខ៖ ជាមួយនឹងព្រះសក់កាលនឹង?

ក៖

ចឹងបានជាខ្ញុំនឹងបានដឹងថាម៉ាកយាយនឹងបានទៅរៀនជាមួយនឹងលោកគ្រូមុនអាគមចឹងកាលនឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖

លោកគ្រូលោកកាលនឹងគាត់នឹងបានបង្រៀនចឹងកាលនឹងដល់ចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានរៀននឹងផុតពីលោកចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានទៅរៀនជាមួយនឹងព្រះសក់។

ក៖

ចឹងម៉ាកយាយនឹងបានរៀននឹងជាមួយនឹងលោកកាលនឹងមុនហើយក្រោមមកម៉ាកយាយនឹងបានរៀនជាមួយនឹងលោកគ្រូហើយនឹងអ្នកគ្រូវិញចឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖

ចាំនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានមករៀនជាមួយនឹងលោកគ្រូហើយនឹងអ្នកគ្រូវិញកាលនឹងឈប់រៀនជាមួយនឹងលោកហើយកាលនឹង។

ក៖

ចឹងកាលនឹងម៉ាកយាយដែលបានចាំសាច់រៀងអីខ្លះជាមួយនឹងគាត់ហើយនឹងលោកឪពុក
ហើយនឹងអ្នកម្តាយទេកាលនឹងដែលម៉ាកយាយនឹងបានរស់នៅជាមួយនឹងគាត់ចឹងកាលនឹង
មានភាពជូតជត់អីខ្លះជាមួយនឹងលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយកាលនឹងជាមួយនឹងកូនៗចឹង
កាលនឹង?

ខ៖

កាលដែលបានរស់នៅជាមួយនឹងឪពុកហើយនឹងម្តាយកាលនឹងយើងនឹងចេះតែមានភាពជូ
នជត់ខ្លះហើយកាលនឹងកាលដែលយើងនឹងបានធ្វើស្រែកាលនឹងច្រូតអីហើយចឹងទៅកា
លនឹងពេលប្រាំងចឹងកាលនឹងធ្វើនំបាញ់ចុកដើរទូលលក់តាមផ្ទះគេចឹងកាលនឹងចឹងធ្វើនំបា
ញ់ចុកធ្វើនំអាគោរចឹងទៅកាលនឹងលក់ដូចជាដើរលក់ម្ហូរស្លាចឹងទៅដើរលក់តាមផ្ទះចឹងទៅ
កាលនឹងហើយខ្សែរជីវិតរកស៊ីតែពឹងនឹងចឹងទៅកាលនឹង។

ក៖

ដោយសារពួកយើងនឹងបានដើររកស៊ីចឹងទៅកាលនឹងទក់ៗតាមនឹងទៅកាលនឹងតាមលក្ខ
ភាពចឹងទៅកាលនឹង?

ខ៖

នឹងហើយកាលនឹងយើងនឹងបានចេះតែរកស៊ីចឹងទៅកាលនឹងហើយកាលនឹងខ្ញុំនឹងមិនបាន
ទាន់មានគ្រួសារទេកាលនឹងខ្ញុំនឹងរកស៊ីចឹងទៅអើយបានភ្ញាក់ពីយប់ចឹងទៅកាលនឹងធ្វើ
ម្សៅស្ងាវចឹងទៅកាលនឹងបុកហើយនឹងបានទូលលក់ចឹងទៅកាលនឹងម៉ែខ្ញុំនឹងគាត់នឹងមិន
បានស្រួយខ្លួនចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដើរទូលលក់ចឹងទៅកាលនឹងខ្ញុំនឹងជាមួយនឹងបង
ប្អូនខ្ញុំកាលនឹងបានដើរលក់ចឹងទៅកាលនឹងហើយខ្ញុំនឹងបានដូរនំបាញ់ចុកមួយផ្ទាល់ហើយ
ចឹងទៅស្រូវនឹងបានបួនផ្ទាល់មក។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ ចឹងទៅអាគោរនឹងម៉ារគឺឡូមកចឹងទៅស្រូវនឹងម៉ារតាំពឹងនេះមក។

ក៖ អីអោយតែធ្វើមិញនឹងអោយតែបានលុយចឹងមកកាលនឹង?

ខ៖

ធ្វើមិញអោយតែបានលយុអោយតែបានអង្គរនឹងបានធ្វើមកចឹងកាលនឹងចំពើមបួនខ្ញុំកាលនឹង។

ក៖ តែកាលនឹងគេនឹងបានចោយកាសចឹងម៉ាកយាយជំនាន់នឹង?

ខ៖ នឹងហើយកាលនឹងដូរជាស្រែកាលនឹងហើយនឹងមានកាសដែលនឹង។

ក៖ ចាំយើងនឹងមិនមែនដូចឥឡូវនឹងយើងនឹងបានចោយបី បួន

ប្រាំរយហើយនឹងមួយពាន់ទេយើងកាលនឹងបួន

ប្រាំរយកាលនឹងយើងនឹងបានធំខ្លាងណាស់កាលនឹងមិនបានមានលទ្ធភាពនឹងបានដល់ទេកាលនឹង?

ខ៖ អូនឹងហើយប៉កាលនឹងយើងនឹងមានលយុដល់ទៅបួន

ប្រាំរយនឹងបានធ្វើផ្ទះគ្រឿងបានបួនប្រាំខ្លាងកាលនឹងបាននៅនឹងហើយកាលនឹងបានតែប្រាំរយនឹងកាលនឹងតែគេនឹងបានច្រើនតែចោយអង្គរចឹងកាលនឹងហើយនឹងបានយកស្រូវកាលនឹង។

ក៖

ចាំនឹងហើយកាលនឹងគេនឹងបានចោយមាសហើយនឹងអង្គរចឹងកាលនឹងហើយនឹងបានដូរយកសំពត់ហូលហើយនឹងជាមួនចឹងកាលនឹង?

ខ៖

នឹងហើយកាលនឹងគេនឹងបានចោយមាសហើយនឹងអង្គរអូកាលម៉ារជំនាន់បែកចិតប្រាំកាលនឹងអីស្រូវហើយនឹងអង្គរដូរបានសំពត់ចឹងកាលនឹងបានស្លៀកតើសំពត់ហូលគេ។

ក៖ អ្នកខ្លះកាលនឹងមកចឹងបានដូរយកមាសទៀតកាលនឹង?

ខ៖ នឹងហើយ!

ក៖

ម៉ាកខ្ញុំកាលនឹងដូរម៉ាកខ្ញុំបានជាត់ពីអាពតមកចឹងកាលនឹងគាត់នឹងបានដើរមកផ្ទះវិញចឹងកាលនឹងគេបានជំលៀកទៅដល់ខាងខេត្តកំពុងស្តីចាំដល់ពេលចឹងកាលនឹងម៉ាកខ្ញុំនឹងបានជាអ្នកកំពុងចាមហើយដល់ពេលគាត់នឹងបានដាច់ពីកំពុងចាមដូចជាតាខ្ញុំនឹងបានឃើញដើ

មខ្មោចឹងទៅតាខ្ញុំនឹងបានកាត់អោយម្តាយខ្ញុំនឹងបានរីកមកចឹងកាលនឹងតាខ្ញុំនឹងគាត់នឹង
បានធ្វើវែងមួយខាងនឹងពីរកាលម៉ាកខ្ញុំគាត់បានវែងមកចឹងគេនឹងបានសុំតាខ្ញុំនឹងដូលយក
ខ្សែដៃនឹងខ្សែកដូលយកខ្មាយចឹងកាលនឹងតែម៉ែខ្ញុំកាលនឹងគាត់អត់ស្វ័យឆ្លាត់កាលនឹងគាត់
កាលនឹងគាត់ខ្លាចអត់អីប្អូនគាត់ញ៉ាំអីចឹងកាលនឹងគាត់នឹងអត់ហានដូរទេចឹងជំនាន់ដាច់ពី
ជំនាន់ពី៧៩សម័យសង្គ្រាមមុននឹងដែលលោកយាយបាននិយាយជាមួយនឹងខ្ញុំនឹងជំនាន់
នឹងគេបានចាយលុយកាក់ចឹងកាលនឹងដូរយកអង្ករហើយនឹងបានដូរយកលុយកាក់ចឹងកា
លនឹង?

ខ៖ នឹងហើយកាលនឹងគេនឹងបានដូរយូរសំពត់ចឹងកាលនឹង។

ក៖

សែនជាងហើយនឹងកៅចឹងហើយការនឹងចឹងតើម៉ាកយាយដែលបានដឹងពីរសាច់រៀងដែល
បានទាក់ទងជាមួយនឹងលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយដែលទេកាលពីគាត់នឹងរស់នៅពីរ
ក្មេងចឹងម៉ាកយាយដែលបានដឹងទេកាលពីក្មេងៗដែលមានភាពកំសត់ខ្លះទេ?

ខ៖

គាត់ដូរមិនដែលបានធ្លាប់មិនដែលនិយាយអីផងនឹងចុងបញ្ចប់គាត់នឹងបានតែប្រដៅកូនគា
ត់អើយខ្ញុំព្រឹងធ្វើស្រែនឹងអោយបានធ្វើភ្លឺហើយនឹងមើលគោហើយនឹងមើលក្របីចាប់មាន់
ទាពីនឹងចូលទ្រុងពេលប្រលុបឡើងចឹងទៅ។

ក៖

ចាំ!ចុះម៉ាកយាយដែលបានកើតទាន់លោកតាហើយនឹងលោកយាយខាងលោកៀពុកហើ
យនឹងអ្នកម្តាយដែលឬទេ?

ខ៖ អត់ទាន់ទេ។

ក៖

ចឹងកាលនឹងដែលបានកើតទាន់ហើយបានដឹងអីពីលោកឪពុកហើយនឹងអ្នកម្តាយដែលទេ
ដែលគាត់នឹងដែលនិយាយអំពីរៀងគាត់ដែលរឺទេ?

ខ៖

កាលនឹងខ្ញុំនឹងបានដឹងឈ្មោះខ្លះដែលតែគ្រាន់តែដំណើរដូចអត់ដែលបានរឺសូរនិយាយថា
មិចនៅរឺមួយគាត់នឹងដែលនិយាយដែលឬក៏ខ្ញុំនឹងមិនបានចាំ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ចុះកាលនឹងមកដល់ឥឡូវនឹងហើយពេលសូម្បីតែខ្ញុំនឹងបាននិយាយនឹងអោយគេបានដូកទឹកទៅជាដូកបាយចឹងកាលនឹងដាក់កែវអីណា។

ក៖

ចាំ!ចឹងម៉ាកយាយមានដែលបានចាំឈ្មោះលោកតាហើយនឹងលោកយាយនៅពេលលោកយាយបានធ្វើស្នាក់ការបូជាគាត់នឹងបានធ្វើនៅថ្ងៃសីលដូចជាបានហៅឈ្មោះគាត់?

ខ៖ ខ្ញុំនឹងបានធ្វើអោយគាត់ហើយនឹងចាំឈ្មោះគាត់តើ។

ក៖ ហើយតើគាត់នឹងមានឈ្មោះអីដែលម៉ាកយាយ?

ខ៖ ដូចជាយាយខ្ញុំនឹងមានឈ្មោះថាយាយ ព័ក ហើយតាខ្ញុំនឹងឈ្មោះ តា សេង។

ក៖ នឹងខាងអ្នកម្តាយ?

ខ៖

ចាំ!នឹងខាងម៉ែហើយខាងប៉ាខ្ញុំនឹងខ្ញុំនឹងបានប្រើនឹងខាងត្រកូលតាអើយតាអែននឹងខ្ញុំនឹងតាគោ។

ក៖

ចឹងខាងលោកឪពុកនៅពេលដែលម៉ាកយាយដែលបានចង់ចាំសេចក្តីរឿងពេលដែលលោកយាយហើយនឹងលោកតាមានឈ្មោះអីនឹងពេលដែលម៉ាកយាយដែលស្នាក់ការបូជាគាត់រាល់ថ្ងៃសីលអីចឹងណាតែងតែបានអុនធូហើយដល់ដូនតាយើងអីចឹងដែលមានឈ្មោះនេះអីចឹងដែលជាសាច់ញាតិរបស់ម៉ាកយាយហើយខ្ញុំនឹងបានដាក់ឡើងម៉ាកយាយដែលបានធ្វើស្នាក់ការបូជាលោកយាយនឹងបានដឹងថាមានឈ្មោះអីចឹងកាលនឹងលោកយាយ?

ខ៖ ចាំ!នឹងហើយខ្ញុំនឹងស្គាល់ដែល។

ក៖

ចាំ!ចឹងអោយលោកយាយបានដឹងចឹងលោកយាយប៉ុន្តែលោកយាយនឹងអត់បានដឹងសាច់រឿងអីជាមួយនឹងលោកតាហើយនឹងលោកយាយទេ?

ខ៖

អត់បានដឹងទេដូចគាត់នឹងបាននិយាយដែលតែខ្ញុំនឹងអត់វាអត់បានចាំខ្ញុំនឹងបានភ្លេចបាន
ភ្លាំងអស់ទៅកាលនឹង។

ក៖

ចាំ! ចឹងចំពោះក្រុមគ្រួសារផ្សេងទៀតពួកគាត់ទាំងអស់គ្នាដែលបានរស់នៅខេត្តព្រៃវែងតាំងពី
តូចរហូតដល់ធំម៉ាកយាយ?

ខ៖

នឹងហើយកាលនឹងនាំគ្នានឹងរស់នៅខេត្តព្រៃវែងកាលនឹងតាំងពីតូចដល់ធំទលតែឥឡូវនឹង
តែម្តង។

ក៖

ចាំ! តាមកាលខ្ញុំនឹងបានគិតទៅតាំងពីជំនាន់តាទូចហើយនឹងយាយទូចមកម្តុះលោកយាយ?

ខ៖ នឹងហើយ។

ក៖

ម៉ាកយាយដែលមានបងប្អូនណាដែលនៅក្រៅប្រទេសដូចជាត្រឹមថៃហើយនឹងវៀតណាម
ទេអាមេរិចហើយនឹងកាណាដាទេ?

ខ៖

អូអត់មានអូនអើយអត់មានទេពៅអើយពៅៗមិនខ្ញុំនឹងមាននឹងគេនឹងខ្ញុំនឹងប្រហែល(ទេ)
តៅរកគេសុំគេនឹងយកលុយចោយខ្លះហើយមើលទៅ។

ក៖

ចុះលោកយាយមានកូនក្មួយសម័យនឹងធ្វើការទៅពលករទៅប្រទេសកូរ៉េអីខ្លះទេលោកយា
យ?

ខ៖ អត់!

ក៖

ចាំ! ទាក់ទងនឹងស្វាមីអាពាហ៍ពិពាហ៍ម៉ាកយាយផ្ទាល់តែម្តងតើស្វាមីរបស់ម៉ាកយាយនឹងគា
ត់មានឈ្មោះអីដែលម៉ាកយាយ?

ខ៖ ឈ្មោះពេជ្រ តាឈ្មោះ ប៊ុន តាឌីខងប៊ុនីងណា។

ក៖ ចឹងតាប៊ុនពេជ្រ?

ខ៖ ចាំប៊ុន ប៊ុនពេជ្រហើយចំណេតឌីឈ្មោះ ខុន ។

ក៖

ចាំហើយម៉ាក់យាយមានដែលបានចាំថាកាលនឹងរៀនការជាមួយនឹងគាត់នឹងតាំងពីរឆ្នាំណាមក?

ខ៖ រៀបការនឹងតាំងពី៧៥កាលនឹងបែកអាពាហ៍ហើយ។

ក៖ អើយនៅពេលតាំងពីរៀបការ៧៥នឹងដាច់អាពាហ៍បែកអាពាហ៍៧៩តើបានបែកអាពាហ៍?

ខ៖ អែនអើយកាលនឹងតរៀបការមុនអាពាហ៍តាំងពីអេតាំងបីរដំណើរប៉ុន្មានទេ ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ អត់ចាំ!តាំងពីមុនបែកអាពាហ៍មក។

ក៖ កូនច្បងម៉ាក់យាយនឹងយាយនឹងមានអាយុប៉ុន្មានឆ្នាំហើយសព្វថ្ងៃនឹង?

ខ៖ កូនច្បងខ្ញុំប្រហែលអាយុ៤០ជាងហើយឯង។

ក៖ ៤០ចឹងរៀបការនឹងនៅមុនអាពាហ៍ទៀត?

ខ៖ មុនអាពាហ៍។

ក៖

បើមើលម៉ាក់យាយការនឹងនៅមុនអាពាហ៍ឆ្នាំ១៩៧៥នៅក្នុងសម័យអាពាហ៍នឹងបានគ្រប់គ្រងយើងនឹងផ្ទាល់តែម្តង?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ចឹងម៉ាក់យាយបានរៀបការនឹងមុនអាពាហ៍?

ខ៖ មុនអាពាហ៍ៗការម៉ារជំនាន់អាពាហ៍ខ្ញុំនឹងបានកូនខ្ញុំនឹងមួយហើយ។

ក៖

ចាំចឹងម៉ាកយាយបានរៀបការមុនអាពាហ៍នៃដូចជាប៉ុន្មានដូចជាក្នុងអាពាហ៍នឹងកូនច្បងរស់បំប៉ាកយាយបានប៉ុន្មានបានចូលអាពាហ៍?

ខ៖ កូនច្បងខ្ញុំនឹងបានប៉ុន្មានចូលអាពាហ៍អីខ្ញុំនឹងកំពង់ពោះធំ។

ក៖ កំពុងតែពោះធំចឹងមានន័យថាម៉ាកយាយនឹងរៀបការនៅក្នុងឆ្នាំ១៩៧៦ឆ្នាំ?

ខ៖ បាទ!

ក៖

ចឹងម៉ាកយាយបានរៀបការនៅឆ្នាំ១៩៧៦នឹងគឺម៉ាកយាយអ្នកក្នុងការជីវិតនឹងស្វាមីភរិយាជាមួយនឹងគ្នាហើយ?

ខ៖ បាទ!

ក៖

តើអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់ម៉ាកយាយរៀបចំឡើងដោយឪពុកម្តាយឬក៏នរណាជាអ្នករៀបចំអោយ?

ខ៖ ឪពុកម្តាយជាអ្នករៀបចំអោយ។

ក៖ ការនឹងលោកតាមានជូនថ្លៃទឹកដើអោយបានប៉ុន្មានទេកាលនឹង?

ខ៖ ការម៉ាជំនាន់នឹងគ្មានអីថ្លៃទឹកដោះទេគ្រាន់តែថាគាត់អោយគោក្របីមួយ។

ក៖ គាត់បានអោយក្របីមួយការគាត់អោយរស់ឬក៏គាត់ក្របីមួយនឹងការតែម្តង?

ខ៖ គាត់អោយនឹងរស់តែគាត់ក្របីនឹងការតែម្តង។

ក៖ គាត់ក្របីនឹងតែម្តង?

ខ៖

ក្របីមួយនឹងការតែម្តងមានអីទេម៉ារជំនាន់នោះគេនឹងបានមុតលុយកាក់អស់ហើយយើងនឹងបានលុយណា។

ក៖ ចឹងម៉ាកយាយបានការនឹងបានក្របីមួយដែលសំរាប់ការនឹង?

ខ៖ រួចម៉ារម្ងប់ការ។

ក៖

ធ្វើម្ហូបការម៉ាកយាយនឹងជាមូលហេតុអីបានជាម៉ាកយាយជួបជាមួយនឹងគាត់ដូចជាម៉ាកយាយស្គាល់គាត់ពីរកន្លែងណាមួយឬក៏គាត់?

ខ៖ ការនឹងស្គាល់ម៉ាជំនាន់ចាស់ៗ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ គាត់នឹងបានរៀបចំអោយចឹងទៅ។

ក៖ ចាំម៉ាកយាយធ្លាប់រៀនភាសាខ្មែរបានខ្លះទេកន្លងមក?

ខ៖

អើយអកៈកម្មតឡុនីនិងសរសារលេងចេញហើយឯងអើយឡុនីនិងកុំថាអក្សពិននេះហើយទៅថានឹង។

ក៖ ចាំ!ម៉ាកយាយមើលដូចជាលក្ខណៈថាមើលដូចជាម៉ាកយាយនឹងប្រើប្រាស់អត់កើត?

ខ៖

គ្រាន់តែខ្ញុំនឹងបានប្រើបានទិចទូចនឹងហើយគ្រាន់មើលដាច់នឹងទិចទូចវាមិនបានចេះជ្រៅជ្រោះ។

ក៖ ចាំចឹងចំពោះម៉ាកយាយថ្នាក់អកៈកម្មនឹងគេថាថ្នាក់ទី១២អកៈកម្មនឹងទេ?

ខ៖ នឹងថ្នាក់ទី១២នឹងពីដើមនឹងថ្នាក់ ក ខ បែកផង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ ពិននឹង។

ក៖

ចឹងអើយតើម៉ាកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាម៉ាកយាយអាចចេះប្រើភាសាបរទេសអីខ្លះទេ ពីមុននឹងដូចជាបារាំងចូលមកចឹងកាលនឹងខ្លះអីចឹងតើម៉ាកយាយបានចេះភាសាបារាំងទេ?

ខ៖

អត់អីទេអើយចេះដូចម៉ារជំនាន់អ៊ិនតាក់ចូលមកដល់ចូលទៅនឹងគេនឹងនៅតែតាមយុំអីចឹងទៅណា។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ អ៊ិនតាក់ចូលមកចឹងទៅយើងនឹងតែភូមិហើយភាសាអីនឹងយើងនឹងមិនបានចេះទេ។

ក៖

ចាំ! ហើយម៉ាកយាយសូមប្រាប់ខ្ញុំពីខ្សែជីវិតរបស់ម៉ាកយាយអោយខ្ញុំបានទិចបានទេពីកន្លងដាច់ពីអាពាហ៍ពិពាហ៍ចឹងណាតើម៉ាកយាយធ្លាប់បានស៊ីឈ្នួលអោយគេទេកន្លងមក?

ខ៖

អូរម៉ាជំនាន់បានបែកអាពាហ៍ពិពាហ៍មានតែស៊ីឈ្នួលដើរដក់អាវឈូកអោយគេដក់អោយគេ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ ដើរលក់អោយគេ។

ក៖ ចាំ! ដោយសារ?

ខ៖ បានអង្ករនឹងម៉ារគឺឡូរយកមកគ្រាន់តែចិញ្ចឹមកូនចឹងទៅបាន២ពាន់៥រយ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ទិញអង្ករផងទិញម្ហូបផងអត់មួយក៏មានមួយពេលកូននឹងឈឺទៅឆ្លៀតអាអង្ករពីរគឺឡូរនឹងទិញតែម៉ារឡូរទុកម៉ារឡូរនឹងលក់ចោលយកលុយនឹងមកទិញថ្នាំពេទ្យនឹងអោយកូន។

ក៖ ចាំនឹងជីវិតរបស់ម៉ាកយាយនឹងមានការកំសត់កំក្រវខ្លាំងមែនទេន?

ខ៖

អីមិនដែលស្គាល់អង្គញចឹងទេថ្ងៃនឹងទៅដើររេបេចាំមើលស្លឹកប៉ោះផងស្លឹកប៉ុនផេតផងប៉េះ
អាវ៉ែមអាត្រកូននឹងផងហើយដើរត្រូវអំពិលតាមផ្លូវនឹងការបុនផ្លូវនឹងថ្នលទេភ្លើងអត់ទា
ន់មានផ្ទះអីចឹងៗទេកាលមុនណាកាលនឹងមានដើមឈើដើមព្រៃវានឹងបានដុះបូតត្រូវអំពិ
លត្រូវអីនឹងត្រកូនប៉ុនផេតអីនឹងកាលនឹងអីចឹងកាលនឹង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ ពិននឹងខ្ញុំនឹងដើររេបេទៅ។

ក៖

ចាំចឹងតើម៉ាក់យាយមានការផ្លាស់ប្តូរតាំងពីជីវិតតាំងពីរកូចរហូតដល់ធំតើជីវិតរបស់ម៉ាក់
យាយនឹងឬក៏អត់មានការផ្លាស់ប្តូរអីគេឬក៏នៅតែមិនរហូត?

ខ៖

ខ្ញុំនឹងនៅតែពិបាករហូតមកដល់សព្វថ្ងៃនឹងរាល់ថ្ងៃនឹងក៏នៅនោះដីរោងចក្រគេន់សុំអាជីគេ
នឹងមើលនោះអារបងដែលធំលងតែម៉ារទិចនឹងបងនៃរបងមើលគេពីនឹងសុខចិត្តដាក់ជណ្តើ
ទៅដាំក្រលុងក្រលៀងនឹងស្រលេះនឹងដាំៗ។

ក៖ ចាំធ្វើមិចអោយតែបានអីលក់ចឹងទៅណា?

ខ៖

ធ្វើមិចអោយតែបានបេះលក់បានរួចសាហុយកូនរៀនផងគិតពីរនឹងមកខ្ញុំនឹងវេលាកូនណា
ទេកូនកំព្រាទៅណាបាត់ពីរនាក់។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

និយាយទៅម្តាយនឹងបានស្លាប់នឹងទើបតែបានអាយុនឹងបីឆ្នាំទេនឹងណាម្តាយនឹងស្លាប់។

ក៖ ស្លាប់នឹងកូនម៉ាក់យាយបង្កើតនឹងកូន?

ខ៖

កូនខ្ញុំនឹងបង្កើតខ្ញុំនឹងខ្ញុំនឹងដើរមើលគ្រប់ពេទ្យគ្រប់គ្រូខ្មែរអស់ហើយមើលក៏មើលមិនបាន
ជាទេ។

ក៖ ចាំគាត់នឹងបានស្លាប់ដោយសារជំងឺអីគេដែលកាលនឹងម៉ាក់យាយ?

ខ៖

ស្លាប់ពីរមុនដំបូងគេនឹងថាទឹកប្រៃហើយឯសពីរទឹកនោមប្រៃមកពេទ្យរ៉ូស៊ីនឹងទៅថតទៅអី
នឹងមើលចឹងទៅថាទឹកដក់ក្នុងកំរងទឹកនោមទឹកដក់ក្នុងកំរងទឹកនោមផងហើយនឹងក្រពះផង
ហើយពោះវៀនផង។

ក៖ អីច្រើនមុន?

ខ៖

អីផុតពីរនឹងទៅពេទ្យនឹងអោយតបៗអីក៏មិនហានស៊ីៗស៊ីតែបាយសោនយូរៗឡើងទៅអស់
រលិងឡើងទៅឈាមក្រហម។

ក៖ អរ!

ខ៖

ឡើងឈាមសរមួយឈាមនឹងមីប្លូននឹងផងអាប្លូនណានោះពីរបីនាក់បូងដាក់តៗពីរបួនប្រាំ
នាក់។

ក៖ ដល់កាពិតឈាមសរស៊ីឈាមក្រហមសោះ?

ខ៖

អីឈាមសរស៊ីឈាមក្រហមសោះពេទ្យគេនឹងបានទៅក្រលុងឈាមទៅក្រលុកឈាមហើ
យអាណាទៅក្រលុកឈាមនៅនឹងម៉ាស៊ីនហើយក៏ម្នាំងវានឹងម៉ាទឹកៗចឹង។

ក៖ ក្រលុកឈាមនឹងធ្វើឡើងដើម្បី?

ខ៖ មិនដឹង។

ក៖ ចេះតែនឹកឃើញតែម្តង?

ខ៖ នឹងហើយពេទ្យគេអោយយើងនឹងទៅក្រលុកឈាម។

ក៖ ចាំៗ

ខ៖

ខ្ញុំនឹងមិនហានយកកូនខ្ញុំនឹងទៅក្រលុកអីបើលកូនខ្ញុំនឹងវានឹងឈឺហើយថាមិចក៏មិនទៅចុះ
យកទៅអោយតស៊ូទៅក្នុងម៉ាស៊ីននឹងអាមិចទៀតទេ។

ក៖ ចាំៗចឹងម៉ាក់យាយតាំងពីរហូតដល់សព្វថ្ងៃនឹងចូលចិត្តហូបម្ហូបអីជាងគេដែល?

ខ៖ បើខ្ញុំនិយាយហូបម្ហូបនឹងមានអីមានតែត្រីអុំរាំងសម្បូរវានឹងចូលចិត្តជាប្រចាំម៉ង់។

ក៖ នឹងចូលចិត្តតែម្តង?

ខ៖ នឹងប្រចាំតែម្តងហើយប្រហុកជញ្ជាំហើយបើមិនជញ្ជាំជាក់ទាំងមូល។

ក៖ ចំហុយទាំងមូលទៅ?

ខ៖

ចាំចំហុយទាំងមូលជូនការមានអីច្រលូកចឹងទៅបើមិនមានច្រលូកចង្កុលដៃល្បែកនឹងមេដៃ
នឹងហើយ។

ក៖

ចាំនឹងជាជីវិតដែលម៉ាក់យាយនឹងហូបរាល់ថ្ងៃចុះកាលនៅពីក្មេងៗចូលចិត្តលេងល្បែងប្រ
ជាប្រិយភាពដូចជាប៉ោះឈូង ឬក៏ចោលអង្កញអីនឹងម៉ាក់យាយ?

ខ៖

កាលពីមុនមកខ្ញុំនឹងធ្លាប់លេងប៉ោះឈូងចោលអង្កញលេងចឹងទៅខ្ញុំនឹងបានហាត់សិល្បៈ
ចឹងទៅកាលសិល្បៈជំនាន់អាពតមុនខ្ញុំនឹងរៀបការជំនាន់អាពតនឹង។

ក៖ គេនឹងបានហាត់សិល្បៈផ្នែកអីគេ?

ខ៖ ហាត់សិល្បៈខាងរបាំ។

ក៖ របាំអក្សរាប្បមួយក៏ម៉ាក់យាយរាំរបាំជូនពរ?

ខ៖ ខាងរបាំងជូនពរចាក់ល្ងាចឹងណា។

ក៖ ចាំៗជំនាន់នឹងគេនឹងមានការរីកហាត់ចឹងដែល?

ខ៖

មានកើតឡើងទៅគេអោយទៅបានច្រៀងអាយ៉ៃអីទៅបានប្រលងអាយ៉ៃប្រលងពីនឹងគេ
ទៅដែលនឹង។

ក៖ អត់ខ្លាចគេនឹងយកទៅសម្លាប់ទេការនឹង?

ខ៖ អាណាគេដឹងទៅបើគេអោយទៅណាទៅនឹងទៅគេ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ អាណាដឹងគេសម្លាប់មិនសម្លាប់បើមិនដឹងផងនឹង។

ក៖ បើប៉ុន្តែបើគេនឹងអោយយើងនឹងធ្វើអីយើងធ្វើនឹងទៅតាមគេទៅ?

ខ៖ ធ្វើតាមគេបើយើងនឹងមិនធ្វើតាមគេ។

ក៖ ដឹងខ្លាចគេសម្លាប់ទៀត?

ខ៖ បើមិនធ្វើតាមគេខ្លាចគេសម្លាប់នឹងគេដាក់ទារុញកម្មទៀត។

ក៖ ជាមូលហេតុធ្វើតាមគេនឹង?

ខ៖ នឹងហើយ។

ក៖

ចឹងអើយតើម៉ាកយាយចេះចំរៀងអីខ្លះដែលម៉ាកយាយចូលចិត្តច្រៀងតាំងពីរតូចរហូតដល់
ធំទេ?

ខ៖ ចេះអត់ឯងអើយចេះប៉ុន្តែឥឡូវនឹងភ្លេចបាត់អស់ហើយមិនបានចាំទេ។

ក៖ អត់បានចាំទេ?

ខ៖

មិនបានចាំទេវីវិកគិតតែពីរឿងកូននឹងឈឺគិតពីរឿងកូនចៅនៃកូនកំព្រាកូនចៅរៀននៃ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

រៀនម៉ារព្រឹកអស់បីបួនប្រាំពាន់ទៅរកលុយនៅឯណាម៉ែវាដើរហើរដោះនេះចិញ្ចឹមទឹកដោះ
គួរពីតូចនឹងមិនបានអីនោះម៉ែវាទេ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ដើរបូតត្រួយអំពិលនឹងមុខផ្ទះទេនឹងតាមមុខផ្ទះគេនឹងយកមកតាមផ្លូវយើងទេណាផ្លូវនឹង
នេះគេនឹងស្តីអោយទៀតគេនឹងជាអើយដើរហើរដោះដើរលក់ថាខ្លួនឯងនឹងដើរលក់លក់
ដើម្បីសន្សំតិញលុយទិញទឹកដោះគួរអោយមិននៀប។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ អោយចៅផង។

ក៖ ចិញ្ចឹមគ្រួសារផង?

ខ៖ នឹងហើយ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ ណាទៅមើលម៉ែវានឹងផង។

ក៖

ចាំចឹងតើម៉ាក់យាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេនៅក្នុងគ្រួសាររបស់ម៉ាក់យាយតើមាននរណាចេះ
លេងភ្លេងឧបករណ៍ជា រនៀត ដីតា ចាប៊ី ទ្រ ទេ?

ខ៖ អត់មានទេ។

ក៖ ហើយដូចជាចៅក្រោយអោយគាត់តាំងចិត្តអោយនឹងរៀនសិល្បៈទេ?

ខ៖ ទេខ្ញុំបើថាបើមីមួយនេះចូលចិត្តចង់អោយរៀនសិល្បៈទៀត។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

ពីព្រោះវានឹងពិនាំដែលយើងនឹងអត់មានមុខជំនឿនអោយវានឹងមានអ្នកដែលដូចជាបង
គោណាងចុះអត់បង់គោមានអ្នកណានៅក្នុងសិល្បៈចឹងទៅមើលគេនឹងដឹងនាំទៅរៀនចិ
ងទៅយើងនឹងអត់មានអ្នកណាគោលអត់មានអ្នកណាជាសាច់មានអីចឹង។

ក៖ ចាំចឹងក៏អត់ទៅ?

ខ៖ ដឹងធ្វើមិចកំពុងអោយចូលនៅរៀងតើ។

ក៖

អោយគាត់នឹងចូលនៅក្នុងខាងផ្នែកសិល្បៈខាងអង្គការចឹងតើផ្ទះម៉ាក់យាយរស់នៅឪពុក
ម្តាយតាំងពីរតូចដល់ធំផ្ទះនឹងមិចដែលម៉ាក់យាយ?

ខ៖ ផ្ទះស្លឹក។

ក៖ ផ្ទះស្លឹក?

ខ៖ ផ្ទះស្លឹកផ្ទះអាស្សីវីព្រៃគៀងស្លឹក។

ក៖ ជំបូលនឹងធ្វើអំពីស្លឹក?

ខ៖ ធ្វើស្លឹកដែលនឹង។

ក៖ អាស្សីវីអាស្សីវី?

ខ៖ អាស្សីវីហើយដៃព្រៃនឹងដេរស្លឹកក្រុងធ្វើក្រដបចឹងទៅគ្រឿងអាស្សីវីនឹង។

ក៖ ដាក់ជ្រុងចឹងទៅ?

ខ៖ នឹងហើយ។

ក៖ ចាំចឹងគេហៅដៃព្រៃគ្រឿងអាស្សីវីមួយផ្ទាំងដាក់មួយផ្ទាំង?

ខ៖ វីរ្យុយផ្ទាំងលើកដាក់មួយផ្ទាំងចឹងទៅ។

ក៖

ចាំចឹងតើម៉ាកយាយគេការនឹងសង់ខ្លួនឯងឬមួយក៏ជីវិតឌីពុកមួយជួលគេនឹងអោយសង់?

ខ៖ អី!កាលនឹងឌីពុកខ្ញុំនឹងជួលគេធ្វើ។

ក៖ ចឹងម៉ាកយាយជួរគេធ្វើ?

ខ៖ មិនបានជួរគេទេរកគេ។

ក៖ ចឹងកាលនឹងគាត់អត់ចេះធ្វើចឹងកាលនឹងគេបានហៅថាក្រប៉ះដៃគ្នាធ្វើ?

ខ៖

កាលនឹងខ្ញុំនឹងប្រប៉ះដៃគ្នានឹងធ្វើការនឹងជួយគ្នាទៅវិញទៅមកធ្វើតែដើមឈើកាលនឹងច្រើនឈើដែលដុះក្នុងស្រែកាលនឹងជាដើមល្បែងជាដើមក្រចេះដើមអីនឹងដើមស្ពៅ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ គាត់នឹងធ្វើនឹងដើមត្នោត។

ក៖

ចាំចឹងតើម៉ាកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាកាលនឹងមានសំភារៈដូចជាសម័យយើងឥឡូវនឹងមានអាណាអារដូចជាមានម៉ាទ័រកាត់កាត់ឈើអីដែលកាលនឹង?

ខ៖

មិនទេមានតែអាណាអារអត់មានអាណាអារធំដាក់លែងជីវិតធ្វើរាជាកង់ចឹងៗវែងនឹងចឹងទៅណាអារវែងអាណាអារគេនឹង។

ក៖ អាណាអារដៃចឹងការនឹង?

ខ៖ នឹងហើយអាណាអារដៃគេនឹងបានឈរអាចឹង។

ក៖ អាណាអារដៃហើយជំនាន់នឹងមានដែកគោដែល?

ខ៖ មានពូថៅមានដែលដែកគោលមានដែលឈូក។

ក៖ អ្វីចឹងជំនាន់នឹងមានទៀតអស់តែលើកលែងតែជំនាន់នឹងអាទ័រអីនឹងអត់មាន?

ខ៖ នឹងលើកលែងអាណាអីដែលអាទ័រអីគេអីគេអា។

ក៖ ស្មានអីនឹង?

ខ៖ ស្មានអីនឹងអត់មានអីទេ។

ក៖ ខ្ញុំស្មានតែមានតាំងពីជំនាន់នឹងដែល?

ខ៖ អត់មានទេៗមានតែអោយនេះនឹង។

ក៖

ចាំចឹងតើម៉ាកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេថាម៉ាកយាយបានចេះជំនឿអីខ្លះពីក្រុមគ្រួសារដូចជាភាគលដេរដំត្បាញធ្វើក្រមាកន្ទេប្រមូលក៏ធ្វើតុទូធ្វើអំពីផ្កាប្រមូលក៏កូសរត្នោតអីនឹងចេះទេម៉ាកយាយ?

ខ៖

ចេះកូសរត្នោតនឹងចេះធ្វើកន្ទេស្លឹកត្នោតនឹងខ្ញុំចេះធ្វើស្កកនឹងខ្ញុំចេះស្បែរនឹងក៏ខ្ញុំនឹងចេះ។

ក៖ ធ្វើកន្ទេស្លឹកត្នោតនឹងម៉ាកយាយនឹងបានធ្វើនឹងទុកហារស្រូវនឹងខ្លួនឯង?

ខ៖ ទុកហារស្រូវនឹងខ្លួនឯង។

ក៖ មានធ្វើដើម្បីទុកលក់ទេ?

ខ៖

អត់មានធ្វើអែ!មានធ្វើលក់ដែលលក់កាលម៉ារជំនាន់នឹងយើងនឹងឯងបានធ្វើយើងបែកចេញមកយើងនឹងអត់មេឃវានឹងរាំងនឹង។

ក៖ ចាំ!

ខ៖

កាត់ធ្វើស្លឹកកន្ទេស្លឹកត្នោតនឹងលក់ដូរពូតចឹងដែលលក់ដូរពូតដូរយកអង្ករគេនឹងចឹងដែលចុះមេឃយើងនឹងបានរាំងនឹងធ្វើស្រូវនឹងមិនបានតើកនែ។

ក៖

ចឹងកាលនឹងម៉ាកយាយអើយបានធ្វើកន្ទេលកំនឹងម្តងៗបានប៉ុន្មានកាលទៅម៉ាកយាយមួយហាសិមបាតមួយហាសិមរៀលអីទេ?

ខ៖ ដូចជាមិនដែលនឹងបានស្គាល់បានចោលលុយចោល ចោលតែស្រូវអង្ករដូរពូត។

ក៖ ចាំដូរបានតែពីងនឹង?

ខ៖ នឹងហើយ!

ក៖

បញ្ហានៅក្នុងជីវិតរបស់ម៉ាកយាយអាចប្រាប់ខ្ញុំបានទេមានការពិបាកជូនដល់អីខ្លះនៅក្នុងជីវិតមានសាច់រៀងអ្វីមួយដែលបានចង់ចាំមិនអាចនឹងបំភ្លេចបានមានទេម៉ាកយាយ?

ខ៖

បញ្ហាដែលខ្ញុំមិនអាចនឹងបំភ្លេចបានមានតែការនឿយហាត់រាល់ថ្ងៃនឹងដែលមានពេលស្រនុកទេខ្ញុំចង់ចាំថាខ្ញុំនឹងមិនដែលនឹងឆ្កាំណាខែណាថ្ងៃណាដែលខ្ញុំនឹងបានស្រនុកទេឬមួយទាល់តែខ្ញុំនឹងផុតរលុតទៅក៏មិនបានដឹងបានខ្ញុំនឹងបានស្រួយខ្ញុំនឹងនៅក្នុងព្រះធនីនឹងព្រះអាគីនឹងក៏មិនបានដឹង។

ក៖

ចេះតែមានម៉ាកយាយអត់ដឹងថាពេលដែលបានស្តាប់ទៅខាងព្រលឹងវិញ្ញាណគេនឹងមិនបានយកទៅធ្វើអីផងនឹងចឹងម៉ាកយាយនឹងគិតអីចឹង?

ខ៖

ពោះចឹងរស់យើងនឹងមិនបានឃើញមិនបានដឹងគេនឹងបានយកយើងទៅនឹងចុះគេណាយើងនឹងបានបើមិនដែលមានពេលស្រនុកឯណាសូរមើលដូរអ្នកជិតខាងនឹងមើល។

ក៖

ទិចទៀតពេលដែលចៅៗម៉ាកយាយនឹងគាត់នឹងធំៗទៅបានសងគុណនឹងការដែលគាត់នឹងបានទង្វើដែលម៉ាកយាយនឹងបានចិញ្ចឹមបីបាច់ពួកគាត់ណា?

ខ៖ អើយសាធុៗអោយបានដូចចឹងទៅ។

ក៖

ចាំកុំអាលអោយអស់សង្ឃឹមជឿខ្ញុំទៅនឹងហើយចឹងតើម៉ាកយាយមានពេលណាដែលបានសប្បាយចិត្តខ្លះទេរាល់ថ្ងៃនឹង?

ខ៖

ទេមានពេលសប្បាយចិត្តខ្លះចឹងដែលដូចថាយើងនឹងបានគិតចឹងទៅកូនៗគេនឹងបាននាំគ្នានឹងលេងអីចឹងទៅក៏សើចសប្បាយចឹងនឹងគេនឹងដេលនឹង។

ក៖ ចាំភាពអុនអរនឹងគេដែលចឹងនឹងគេនឹងឯងចឹងទៅ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចឹងអើយតើចំពោះម៉ាកយាយផ្ទាល់តើម៉ាកយាយធ្លាក់មានបំណងប្រាថ្នានៅក្នុងជីវិតរបស់ម៉ាកយាយនឹងដូចជាបំណងតាំងពីតូចរហូតដល់សព្វថ្ងៃនឹងដល់ជំនឹងបំណងប្រាថ្នាបើបានក្លាយជាគ្រូចង់រៀនក៏ចង់រៀនពេទ្យឬក៏អ្នកសិល្បៈអីយ៉ាងដែលម៉ាកយាយធ្លាក់មានបំណងពងប្រាថ្នាធ្លាក់មានទេ?

ខ៖

ខ្ញុំវាដល់មលដល់បច្ចុប្បន្នឡូវនឹងខ្ញុំនឹងបានចង់ប្រាថ្នាអោយតែកូនចៅខ្ញុំទេនឹងអោយកូនអើយខំប្រឹងរៀនសូត្រទៅក្រលែងលូបានធ្វើជាគ្រូធ្វើជាពេទ្យអីនឹងគេទៅម៉ែខ្ញុំនឹងបានធ្វើបាននឹងគេទិចកុះអោយវានឹងបានអស់សង្ឃឹមនឹងគេឈឺអីទិចទូចនឹងកុំអោយរត់ទៅរកនឹងគេឈឺអីទិចទូចនឹងរត់ទៅរកគេគ្រាន់តែខ្ញុំនឹងមានសង្ឃឹមនឹងកំរងនឹងនិយាយទេតែកូនមិនបានពេលណានឹងបានព្រឹត្តអររៀននឹងមិនបានទាន់នឹងប៉ុន្មានផងអើយម៉ែខ្ញុំនឹងបានពិបាកពេករត់ទៅធ្វើការនឹងអស់ហើយអាយុ១១ ១២

១៣នឹងបានទៅធ្វើការនឹងអស់ហើយពេញនឹងអស់ហើយ។

ក៖ ចាំ!

ចឹងអើយជាចុងក្រោយតើម៉ាកយាយមានអីនឹងបានផ្តាំផ្ញើរដល់កូនចៅជំនាន់ក្រោមនឹងតើអោយគេនឹងបានខំប្រឹងរៀនសូត្រអីខ្លះតើមានទេម៉ាកយាយ?

ខ៖ សូមផ្តាំផ្ញើរម៉ារជំនាន់ក្រោមនឹងសូមអោយតែកូនខំប្រឹងរៀនប្រឹងសូត្រចាំ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ បឹងនឹងអោយបានធ្វើការធំនឹងគេទៅ។

ក៖ ចាំ! ចឹងម៉ាកយាយ?

ខ៖ កុំអោយនឹងពិបាកវេនាជូររូបខ្ញុំនឹងពេក។

ក៖ ចាំដូចជា!

ខ៖ អោយបានចេះដឹងទៅ។

ក៖

គ្រាន់ការមានការងារអ្វីមួយនឹងដែលគាត់មាននឹងដូចជាអាជីវកម្មមួយនឹងឬមួយក៏គាត់នឹងបានចាប់អាជីវផ្ទាល់ខ្លួននឹងណាសូមព្យាយាមអោយគាត់នឹងសូមព្យាយាមចាប់អាជីវនឹងទុកអាណាគតគាត់នឹងអោយជាក់លាក់នៅក្នុងជីវិតចង់ណាម៉ាកយាយហើយបើអោយគាត់នឹងបានជៀបរៀងអ្វីខ្លះនៅក្នុងជីវិតរបស់គេម៉ាកយាយ?

ខ៖

ខ្ញុំបើអោយដឹងនាំកូនចៅខ្ញុំនឹងជៀបរៀងថាគ្រឿងញៀងមួយគឺជាផ្លូវមួយដែលគេនឹងមិនអោយផ្លូវដើរកូនកុំប្រឹងប្រព្រឹត្តិគិតពីនឹងតែបើកុំម្តេងកូនដែលបានខំប្រឹងរកស៊ីសុចរិតខ្លួនឯងបេះប៉ោះបានក៏បានទៅមិនបានក៏ហីទៅ។

ក៖ ចាំ

ខ៖ សូមអោយជៀបរៀងតែគ្រឿងញៀងមួយនឹង។

ក៖ ចាំ! ចឹងអស់ហើយម៉ាកយាយ?

ខ៖

នឹងហើយដែលរបស់រកបបរដែលគេនឹងមិនបានអោយយើងនឹងបានដើរកុំអោយយើងនឹងបានប្រព្រឹត្តិកុំប្រព្រឹត្តិ។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ ពោះរបស់នេះវាមិនបានស្របច្បាស់។

ក៖ ចាំ!

ខ៖ ពីងនឹងឯង។

ក៖ ចាំ! ចឹងអើយម៉ាកយាយមានតែពីងនឹង នែម៉ាកយាយនែ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖ ដែលបានធ្វើរកូនចៅជំនាន់ក្រោយនឹងណាម៉ាកយាយ?

ខ៖ ចាំ!

ក៖

ចឹងជាចុងក្រោយខ្ញុំសូមអរគុណម៉ាកយាយដែលបានចំណោយពេលដល់មានដំបែកកកាត់
សាលារៀន by u

របស់ពួកខ្ញុំនឹងអាមេរិចនឹងហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្វីទាំងអស់នឹងដែលម៉ាកយាយបានប្រាប់ពី
ខ្សែជីវិតរបស់ម៉ាកយាយនឹងណាទៅកាត់ក្មេងជំនាន់ក្រោយហើយអោយបានការជៀបរៀ
ងគ្រឿងញៀងឬមួយក៏សូមអោយគេនឹងមានជីវិតនឹងពួកគេនឹងមានជីវិតនឹងដល់ល្អប្រសើរ
អោយគេនឹងបានប្រកបមុនរបស់អ្វីមួយចឹងណា?

ខ៖ អ្វីមួយសូមអោយគេនឹងបានដើរទៅតាមផ្លូវទៅតាមច្បាប់ទេ។

ក៖ ចាំ

ខ៖

កុំអោយតែដើរនឹងខុសច្បាប់នឹងអាជ្ញាធរគ្រឿងញៀននឹងគេមិនបានអាយើងបឹងប្រព្រឹត្តិ
យើងនឹងកុំប្រព្រឹត្តិ។

ក៖ ចាំៗ

ខ៖ តែពីងនឹងឯង។

ក៖

ចឹងខ្ញុំសុំជូនពរឆ្នាំថ្មីសូមអោយម៉ាកយាយការរកស៊ីទទួលទានមានបានរិចចំរើនពីមួយថ្ងៃ
ទៅមួយថ្ងៃជាពលរដ្ឋណាម៉ាកយាយណាម៉ាកយាយណា?

ខ៖ សាធុរ!!

ក៖

ជាពិសេសក្រុមគ្រួសារទាំងអស់សូមអោយមានសុភមង្គលនឹងការធ្វើដំណើរទៅណាមកណា
ពរពេញទៅដោយសុវត្ថិភាពទាំងអស់ណាម៉ាកយាយណា?

ខ៖ សាធុរសូមផ្តាំធ្វើទៅដល់អាមេរិចផងអោយលោកជួយខ្ញុំផងកូនចៅនឹងច្រើន។

ក៖ ចាំចឹងខ្ញុំអរគុណម៉ាកយាយ?

ដីប្រវត្តិសង្ខេបរបស់អ្នកមីង អែន លី

ក៖

គាត់ជាមនុស្សដែលពិបាកណាស់ហើយគាត់នឹងបានខំចិញ្ចឹមកូនចៅគាត់នឹងបានដោយលំ
បាកហើយគាត់នឹងបានព្យាយាមនៅក្នុងជីវិតគាត់នឹងខ្លាំងហើយគាត់នឹងមិនបាននឹងសប្បា
យចិត្តនឹងគេទេមកពីជីវភាពគាត់នឹងមិនបានល្អនឹងគេហើយគាត់នឹងបានដើរលក់បន្លែទិច
បង់ទូចនឹងមកចិញ្ចឹមកូនចៅគាត់តាំងពីរក្ខតមកគាត់ជាមនុស្សដែលបានតស៊ូនៅក្នុងជីវិត
គាត់ខ្លាំងណាស់។